
Ивица Дачић: Да се све дешава неком другом народу са Балкана, говорило би се о хуманитарној катастрофи
понедељак, 01 август 2011 12:35

Министар унутрашњих послова Ивица Дачић оценио да је отварање прелаза Брњак и
Јариње најава да су могући договор и решење за проблематичну ситуацију.

  

"Добра је вест да је су ти административни прелази отворени барем за путнички
саобраћај", рекао је Дачић након затварања традиционалне манифестације "Грочанске
вечери" у београдској општини Гроцка.

  

Дачић је указао да "Србија има могућност да одговори истом мером, односно да затвори
за пролазак све друге административне прелазе према Косову, нарочито тамо где
припадници албанског народа имају интереса да ти прелази раде".

  

Он је, међутим, нагласио да "Србија не жели да повлачи било какве једностране потезе,
без обзира да ли су они изазвани од стране Приштине, јер сматра да проблем треба
решити мирним путем".

  

Дачић је поновио да Србија чини све како би заштитила легитимне интересе Срба на
Косову и Метохији, да се настави дијалог и дође до неких решења.

  

Према његовим речима, отварање прелаза Брњак и Јариње је одлука која би могла да
претходи постизању још неког, макар привременог решења да би се ситуација вратила у
стање пре блокаде, истакавши да се мора уложити напор како би се избегла свака врста
сукоба с Кфором и Еулексом.

  

"То су представници међународне заједнице која, иако је показала пристрасност, ипак
представља реалност на Косову", рекао је он и додао да такође, "треба уложити напоре
да се сачувају и заштите сви легитимни интереси Срба како би се наставио дијалог у
циљу компромисног решења".

  

 1 / 2



Ивица Дачић: Да се све дешава неком другом народу са Балкана, говорило би се о хуманитарној катастрофи
понедељак, 01 август 2011 12:35

Српски министар је навео да је проблем што и даље роба из Србије не може слободно да
иде на Косово указавши да "српски народ није подложан "пи-аровској, односно
маркетиншкој обради тема."

  

"Да се то дешава неком другом народу са простора Балкана, мислим да би то биле вести
о хуманитарној катастрофи", објаснио је Дачић истакавши да је реч о реалном проблему
на који се мора указати јер има директне последице на становништво.

  

(КИМ радио)
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